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1. Samenvatting 

Uw eigen jaarwisseling 

Op vraag "1 Stel één van de risiconiveaus, waakzaam, zorgelijk of ernstig, is van kracht en de 

maatregelen zien eruit zoals hierboven beschreven. Welk van onderstaande jaarwisselingen 

overweegt u?" antwoordt 53% van de respondenten: "Ik overweeg om met alleen het huishouden te 

vieren". Zie pagina 7. 

Op vraag "2 Stel één van de risiconiveaus, zeer ernstig of lockdown, is van kracht en de maatregelen 

zien eruit zoals hierboven beschreven. Welk van onderstaande jaarwisselingen overweegt u?" 

antwoordt 67% van de respondenten: "Ik overweeg om met alleen het huishouden te vieren". Zie 

pagina 9. 

Op vraag "3 Welk risiconiveau verwacht u dat tijdens de komende jaarwisseling van kracht is?" 

antwoordt 33% van de respondenten: "Ernstig". Zie pagina 11. 

Vuurwerk 

Op vraag "4 Hoe staat u tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod tijdens komende 

jaarwisseling?" antwoordt in totaal 68% van de respondenten: "(zeer) positief". In totaal antwoordt 

20% van de respondenten: "(zeer) negatief". 

Het meest gekozen antwoord (54%) is: "Zeer positief". Dit is ook het middelste antwoord (mediaan). 

Zie pagina 13. 

Op vraag "4.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod?" 

antwoordt 56% van de respondenten: "Vuurwerk is een traditie". Zie pagina 17. 

Aan de hand van vraag "4.1 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een algeheel 

vuurwerkverbod?" komt de volgende top 3 naar voren: 

1. Mensen en dieren hebben minder overlast (83%) 

2. Het ontlast de zorg in tijden van corona (72%) 

3. Beter voor het milieu (62%) 

Zie pagina 19. 

Op vraag "5 Bent u van plan, ondanks een algeheel vuurwerkverbod, om vuurwerk af te gaan steken 

tijdens de komende jaarwisseling?" antwoordt 77% van de respondenten: "Nee, ik ga geen vuurwerk 

afsteken. Ik steek (bijna) nooit vuurwerk af en komende jaarwisseling ook niet.". Zie pagina 21. 

Op vraag "6 Ervaart u, momenteel, overlast van vuurwerk?" antwoordt 42% van de respondenten: 

"Soms". Zie pagina 23. 

Op vraag "6.1 Op welke locatie ervaart u overlast van vuurwerk?" antwoordt 93% van de 

respondenten met een locatie. Zie pagina 25. 
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Aan de hand van vraag "7 Wat kunnen we volgens u doen met deze vuurwerkvoorraden?" komt de 

volgende top 3 naar voren: 

1. Vernietigen (37%) 

2. Afsteken op een ander geschikt moment (indien de situatie dit toelaat) (23%) 

2. Verkopen aan andere relevante partijen (aan het buitenland bijvoorbeeld) (23%) 

Zie pagina 27. 

Bij vraag "8 Wat heeft volgens u de meeste prioriteit waarop de politie, gemeente en/of andere 

toezichthouders moeten handhaven?" wordt "Agressie tegen politie en/ of hulpverleners" het vaakst 

op de eerste plaats gezet (66%). Dit is ook gemiddeld het hoogst scorende item (1,6). Zie pagina 30. 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TipOss, waarbij 395 deelnemers zijn geraadpleegd.  
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2. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek : TipOss 
Mediapartner : Weekblad Regio Oss 
Onderwerpen : Uw eigen jaarwisseling 

: Vuurwerk 
Enquêteperiode : 16 november 2020 tot 26 november 2020 
Aantal vragen : 11 
Aantal respondenten : 395 
Foutmarge : 4,9% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Rapportagedatum : 27 november 2020 

 

Toelichting: 

De foutmarge geeft de precisie van een gemeten percentage aan. Hoe kleiner de foutmarge, hoe 

preciezer het gemeten resultaat. In dit onderzoek is de foutmarge maximaal ±4,9%. 

Het betrouwbaarheidsniveau geeft de verwachte kans aan, dat bij herhaling van de meting onder 

gelijke omstandigheden, een zelfde resultaat wordt verkregen. 

2.1 Methodiek 
• De vragenlijst is opgesteld in overleg met Weekblad Regio Oss. 

• Op 16 november 2020 is de enquête met een begeleidend schrijven naar de leden van het Tip-

burgerpanel gestuurd. 

• Op 23 november 2020 is een herinneringsmail gestuurd. 

• Alle respondenten vullen de vragenlijst anoniem in. 
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2.2 Leeswijzer 
De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden van de respondenten. 

Hier kunnen spelfouten of andere taalfouten in voorkomen. 

Rankingvragen 
In deze rapportage zijn rankingvragen opgenomen in het onderzoek. Op deze rankingvragen hebben 
respondenten een ranking aangebracht op verschillende antwoordmogelijkheden. Een leeswijzer 
voor deze grafieken is hieronder opgenomen. 
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2.3 Vergelijking van respons met populatie 

  
In bovenstaande grafiek zien we een afspiegeling op basis van geslacht. In de grafiek is geen onder- 

of oververtegenwoording te zien. 

 

 

In bovenstaande grafiek zien we de afspiegeling op basis van leeftijd. In de grafiek is in de respons 

een ondervertegenwoordiging te zien in het percentage respondenten onder de 40 jaar. Ook is een 

oververtegenwoordiging te zien in het percentage respondenten tussen de 40 en 65 jaar. 
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3. Resultaten 

3.1 Uw eigen jaarwisseling 

Op dit moment zitten we in de 'coronacrisis'. Het kabinet heeft een routekaart gemaakt, 
waarin per risiconiveau te zien is welke maatregelen van kracht zijn. Er wordt onderscheid 
gemaakt tussen vijf risiconiveaus: waakzaam, zorgelijk, ernstig, zeer ernstig en lockdown. 

 
Op vraag "1 Stel één van de risiconiveaus, waakzaam, zorgelijk of ernstig, is van 
kracht en de maatregelen zien eruit zoals hierboven beschreven. Welk van onderstaande 
jaarwisselingen overweegt u?" antwoordt 53% van de respondenten: "Ik overweeg om met alleen 
het huishouden te vieren". 

Anders 
• Alleen met mijn eigen gezin 

• Bij vrienden vieren 

• Elder met meer dan 6 personen 
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ernstig, is van kracht en de maatregelen zien eruit zoals 

hierboven beschreven. Welk van onderstaande 
jaarwisselingen overweegt u?

(Meerdere antwoorden mogelijk) (n=379)
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• Het is nog niet duidelijk wat ik ga doen 

• Ik vier het klein 

• Ik vlucht naar het buitenland 

• Met eigen gezinsleden, kinderen en kleinkinderen 

• Naar mn ouders anders zijn ze alleen 

• Paar dagen weg naar rustige omgeving 

• Thuis of bij een ander thuis. Het is me om het even. 

• Thuis werken zoveel mogelijk 

• Wij “vieren”nooit iets speciaal. Gewoon rustig thuis met de honden zonder gekkigheid 

• Wij gaan elk jaar. Naar onze vrienden(2personen) om oud en nieuw te vieren zij hebben nl 
honden en blijven graag thuis 

• Zorghotel wegens vuurwerk overlast 
 
 

Toelichting 
• 2 personen 

• Ben alleen, blijf alleen. Ik kom de tijd wel door. 

• De jaarwisseling is voor mij geen feestdag, anders dan gewoon gezellig. 

• De risiconoveaus verschillen dusdanig dat de vraag niet te beantwoorden is. 

• Dochter is jarig op Oudejaarsdag 

• EEN JAARWISSELING IS EEN MOMENT VAN  OVERWEGING;  ben ik en mijn dierbaren meer blij 
dan vorig jaar, c.q. tevreden 

• En na het werk vier ik het samen met mijn man 

• Ergerlijk gedoe dat vuurwerk is verboden, dat maakt het oud op nieuw een dood moment. 

• Helemaal geen zin 

• Hoe kun je in een kroeg ,restaurant of op vakantie als dat niet mogelijk is. 

• Ik vier al jaren geen jaarwisselingen. 

• Ik vind het allemaal overdreven al dat ge-eet en vuurwerk is een bak ellende voor de natuur, 
voor  mensen die oorlog hebben meegemaakt en de huisdieren. 

• Ik vind het niet veilig om met meer mensen in mijn huis af te spreken 

• In de eigen bubbel 

• Indien de beperkingen eraf zijn, vier je O&N met vrienden en familie. 

• Met alles wat in ons vermogen ligt, proberen wij Corona in te perken, dus gewoon thuisblijven 
zonder visite 

• Mijn gezin is groter dan 4 personen en wonen niet bij ons in huis 

• Normaal vieren we het met de straat, buiten 

• Onder voorwaarde dat niemand verschijnselen van corona vertoont; dan thuisblijven. 

• Onzinnig om je bevolking op te sluiten met restricties 

• Risiconiveau kan snel veranderen, moeten goed opletten met feestdagen anders in januari 3e 
piek. 

• Vanwege geen bezoek bij jaarwisseling 1x te overnachten in een hotel in Nederland als dat 
mogelijk is 

• Vanwege het Corona-virus 

• Veiligheid / gezondheid voorop 

• Voorkomen en zorgen dat het snel voorbij is. Zitten al maanden braaf thuis 

• We gaan met de camper weg 

• Wij (mijn man en ik) ontvangen sowieso geen bezoek en zullen ook niet bij anderen op bezoek 
gaan. Als de restaurants open zijn dan is uit eten met Oudjaar wel een leuk alternatief. Ondanks 
dat zullen wij drukte zoveel mogelijk blijven mijden. 
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Op vraag "2 Stel één van de risiconiveaus, zeer ernstig of lockdown, is van kracht en de maatregelen 
zien eruit zoals hierboven beschreven. Welk van onderstaande jaarwisselingen overweegt u?" 
antwoordt 67% van de respondenten: "Ik overweeg om met alleen het huishouden te vieren". 

Anders 
• Alleen met mijn eigen gezin 

• Bij familie 

• Eten afhalen en het thuis gezellig maken met ons 2en 

• Ik ga naar een ver buitenland 

• Ik overweeg 2 vrienden (een gezin) bij mij thuis uit te nodigen 

• Ik overweeg om het thuis met een klein gezelschap te vieren (eigen huishouden + maximaal 
DRIE gasten) 

• In de camper 

• Met eigen gezinsleden, kinderen en kleinkinderen 

• Met ouders anders zijn ze alleen 

• Misschien na twaalven,...... even bij de buren handjes schudden 

• Thuis werken 

• Thuis zonder bezoek. 

• Wederom naar vrienden toe 

• Zie antwoord 1 net als hierboven 

• Zorghotel wegens vuurwerk overlast 
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beschreven. Welk van onderstaande jaarwisselingen 
overweegt u?

(Meerdere antwoorden mogelijk) (n=376)



 
 

 
10 

 

Toelichting 
• Alleen mijn eigen huishouden is geen optie: ik ben alleen 

• Ben alleen, en blijf alleen, dus geen probleem. 

• Er staat toch maximaal drie gasten.... 

• Ergerlijk gedoe dat vuurwerk is verboden, dat maakt het oud op nieuw een dood moment. 

• Het bespreken van de ervaringen van afgelopen jaar is een mooi gespreksthema. 

• Het is niet alleen overwegen......maar gezien het vele knalwerk door één  enkele persoon in de 
straat, die met niemand rekening houdt,  gewoon midden op straat de brandende troep  ieder 
jaar achterlaat,  blijf ik binnen. 
Midden op straat laat hij gewoon een brandend vuur achter terwijl er toch veel fietsers naar 
Berghem van de straat gebruik maken. 
Wij hadden vroeger thuis een rieten dak en ........mijn vader liep 's avonds  als brandwacht 
rondjes ......en dat heeft veel indruk gemaakt en misschien ook voor angst gezorgd.                                                                                                                                                                                                                                                        
Twee jaar geleden, werd bij ons in de Adelaar ook vuurwerk gegooid en daardoor sprong iets 
verderop in onze straat,   een raam bij een alleenstaande oudere bewoner. 
Bij ons alleen de buitenlamp onder de carport. . 

• Ik vier al jaren geen jaarwisselingen. 

• Ik vind het niet meer dan normaal om me aan de regels te houden. De maatregelen zijn er 
immers niet om ons te pesten. 

• Ik woon alleen en wil wel wat gezelligheid 

• In de eigen bubbel 

• Mijn gezin is groter dan 4 personen en wonen niet bij ons in huis 

• Niet verantwoord om mensen uit te nodigen 

• Normaal gesproken alleen met gezin, maar mijn oudere alleenstaande moeder laten we niet 
alleen. 

• Veiligheid voor alles 

• Wij blijven altijd thuis ivm onze paarden. Vaak komt er wel iemand (een stel) naar ons om 
samen oud en nieuw te vieren. 

• Wij blijven lekker thuis met z'n tweeën en ontvangen geen bezoek. Hooguit een afhaalmenu en 
verder lekker thuis voor de buis. 

• Wij overwegen niet. We blijven zonder twijfel gewoon thuis zonder visite. 

• Zelfde voorwaarde als boven 
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Momenteel geldt in Oss het risiconiveau zeer ernstig. Ondanks dit risiconiveau zijn er 
landelijke maatregelen van kracht in heel Nederland. Meer informatie over de risiconiveaus 
kunt u hier vinden. 

 
Op vraag "3 Welk risiconiveau verwacht u dat tijdens de komende jaarwisseling van kracht is?" 
antwoordt 33% van de respondenten: "Ernstig". 

Toelichting 
Waakzaam • Als de maatregelen werken nemen ze af en kan het virus weer zijn gang gaan... 

• Volgens de berichten zijn er steeds minder gevallen. Hopelijk blijft dat ook zo, 
echter waakzaamheid blijft belangrijk 
 

Zorgelijk • Ik denk dat buitenissigheden niet door de politie is te handhaven. rotzooi trappen 
is een uitlaatklep voor jonge mensen die nog niet in vrede met zichzelf kunnen 
leven, want geen perspectief meegekregen van ouders en maatschappij. 

• Net op dit moment,,,,,,,,24.00 uur .....wordt er al vuurwerk richting in het park 
doorgang Adelaar -  Landweerstraat  afgestoken..  Misschien toeval.                                           
Maar waar halen ze dit nu al vandaan ....en waar bewaren ze het. 
 

Ernstig • Bij versoepeling zal het virus weer gaan toenemen 

• De afname v.w.b. besmettingen is in gang gezet. Het is echter nog maar een 
maandje tot O&N, dus ga ik er vanuit dat er slechts één trede wordt afgeschaald. 

• Extra opletten voor illegaal vuurwerk 

• Ik verwacht veel onrust buiten tegen de maatregelen 
 

Zeer 
ernstig 

• Wat maakt het uit wat ik verwacht? we horen het vanzelf. 
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Lockdown • Als de gemeente Oss slim is, houden ze juist met Oud en Nieuw de boel zo veel 
mogelijk op slot (dus zeer ernstig of lockdown) i.v.m. het massale van het 
Nieuwjaar (iedereen op straat, borrel op, dat gaat niet goed). Met Kerst 
daarentegen zou het niveau wat minder ernstig kunnen zijn zodat je toch in klein 
gezelschap bij familie op bezoek kunt of naar het restaurant kunt. Cafe's zouden 
naar mijn mening wel gesloten moeten blijven omdat daar veel meer risico is dan 
in een restaurant. 

• De regering is een hammer en ziet alles aan voor een spijker. Ze zitten vast in een 
tunnelvisie met cirkelredenatie, waarbij de eerste lockdown volgens hun het 
coronavirus heeft "verslagen." Dankzij de tunnelvisie vergeten ze dat er allerlei 
andere grote factoren spelen (veranderend menselijk gedrag zonder 
lockdown,veranderend weerspatroon dankzij de zomer, natuurlijke evolutie van 
het virus) die zeer waarschijnlijk groter effect hebben gehad dan de lockdown. 
Dankzij de cirkelredenatie blijven ze dus in het communistische lockdown idee van 
China vastzitten. Lockdown helpt, dus meer lockdowns. Erg verwerpelijk en zeer 
schadelijk voor onze maatschappij. Dit idee gaan ze niet loslaten, want dat zou 
einde carriere betekenen voor deze aanjagers van de lockdowns. 
 

Weet niet • De definitie van de verschillende risiconiveaus heb ik niet paraat. Met al die 
nieuwe maatregelen zie ik door de bomen het bos niet meer, en ik ben niet de 
enige. Het is mij een raadsel waarom de routekaart Corona niet huis aan huis 
verspreid is, of gemakkelijk op internet is te vinden. 

• Geloof er allemaal niet in eerlijk gezegd 

• Voor mij maakt het niet uit, de jaarwisseling vieren wij sowieso thuis met het 
gezin. 
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3.2 Vuurwerk 

Traditiegetrouw mag op 31 december van 18.00 uur tot 1 januari 02.00 uur vuurwerk af 
worden gestoken, maar dat is komende jaarwisseling anders. Onlangs besloot het kabinet 
over een algeheel verbod op de verkoop en het afsteken van vuurwerk tijdens de komende 
jaarwisseling. Dit betekent dat het overal in Nederland verboden is om vuurwerk af te steken 
tijdens de komende jaarwisseling. Dit om de druk op de zorg (in tijden van corona) te 
ontlasten. Alleen vuurwerk zoals sterretjes, trektouwtjes en knalerwten mogen dan nog 
worden afgestoken. Daarnaast is carbidschieten is toegestaan.  

De politie, de zorgsector en de voorzitters van de 25 veiligheidsregio's zijn voorstanders van 
een algeheel vuurwerkverbod. De vuurwerkbranche is daarentegen tegenstander om dit jaar 
een algeheel vuurwerkverbod in te stellen. 

 
Op vraag "4 Hoe staat u tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod tijdens komende 
jaarwisseling?" antwoordt in totaal 67% van de respondenten: "(zeer) positief". In totaal antwoordt 
20% van de respondenten: "(zeer) negatief". 
Het meest gekozen antwoord (54%) is: "Zeer positief". Dit is ook het middelste antwoord (mediaan). 

Toelichting 
Zeer 
positief 

• Algeheel vuurwerkverbod is het meest duidelijk. Geen ruimte om zelf in te vullen. 

• Ben er heel blij mee. Bij mijn kind is de spanning heel hoog met al die plotselinge 
harde geluiden. Hij is verstandelijk beperkt en autistisch, voor deze kinderen is het 
geknal echt geen doen. 

• De overbelaste zorgsector is nog een extra reden voor een vuurwerkverbod. Al in 
vorige jaren werden klachten nooit serieus genomen, terwijl het deel van de 
Nederlanders dat er tegen is, vermoedelijk groter is dan de vuurwerkliefhebbers. 
maar ja, die laatste schreeuwen harder he. En krijgen daarom gelijk, 
milieubelasting, geluidshinder en honderdduizenden dieren die in paniek zijn ten 
spijt.. 
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vuurwerkverbod tijdens komende jaarwisseling?

(n=373)



 
 

 
14 

 

• De veiligheid van derden is teveel in het geding. Het gebruik van illegaal vuurwerk 
loopt uit de hand. 

• Goed voorstel voor altijd zo laten. Beter voor het milieu en de dieren 

• Heb wel zorgen over de haalbaarheid van handhaven. En dat er daarom meer 
illegaal vuurwerk gekocht wordt, dat gevaarlijker is. 

• Het huidige vuurwerkbeleid en onvoldoende handhaving werkt asociaal gedrag in 
de hand: geeft geluids- en stankoverlast voor mensen en dieren, leidt tot 
vernielingen, zwerfafval, luchtvervuiling (fijnstof), milieuvervuiling (zware metalen), 
persoonlijk leed vaak voor onschuldigen (blindheid en verminking). 

• Het plezier van sommige weegt niet op tegen de schade en vernielingen die het 
jaarlijks oplevert 

• Ik hoop dat dit opmaat is naar totaal verbod op vuurwerk. 
De overlast is al jaren abnormaal hoog. 

• Laat het ziekenhuis personeel op adem komen en geef hen dr Jans een oud op 
nieuw te kunnen vieren. Ze hebben al zoveel gedaan voor ons 

• Levensgevaarlijk 

• Los van de pandemie had dit al veel eerder moeten gebeuren. 

• Niet accepteren dat de zorg het extra druk krijgt door vermaak 

• Niet zozeer voor corona. Ik ben voor een verbod Vanwege overlast en voor mijn 
eigen dieren 

• Sinds begin november hoor ik overal om me heen al weer veel harde tot zeer harde 
knallen. En dat terwijl de politie erg haar best doet, maar het nu al niet aan kan. 
Laat staan straks. Vuurwerk moet compleet verboden worden! 

• Van mij mag er een definitief verbod ingesteld worden. Alleen vuurwerk in de 
nieuwjaarsnacht is heel mooi maar het illegale geknal begint al in oktober en gaat 
door tot carnaval. Wat mij betreft mag het afgeschaft worden als mensen zich toch 
niet aan de regels kunnen houden. 

• Wat ondergeschikt blijft in dit besluit is dat er veel positieve bijeffecten zijn. Minder 
maatschappelijke schade door minder vernielingen door vuurwerk, betere 
handhaafbaarheid, geen overlast voor dieren en natuur, geen belasting van het 
milieu/natuur in de omgeving door het in de lucht brengen van giftige zware 
metalen, meer rust voor heel veel mensen die vuurwerk ieder jaar leidzaam en met 
weerzin gedogen. 
 

Positief • Al ben ik wel bang voor zelfgemaakt gevaarlijk vuurwerk. 

• Als het maar goed gehandhaafd wordt, anders vrees ik voor illegaliteit. Zoals met 
drugs waar geen zicht op is. 

• Graag op enkele plaatsen een profesionele vuurwerkshow. Traditie blijft in stand en 
zeer weinig risico's 

• Ik ben voor het afsteken van een groot, indrukwekkend siervuurwerk door 
professionals. De ongelukken die ieder jaar weer gebeuren vind ik veel te veel leed 
veroorzaken in verhouding tot het plezier dat er tegenover staat, nog los gezien van 
Corona. 

• Ik denk wel dat er door een algeheel verbod veel illegaal vuurwerk, dus zwaarder 
gaat komen.  De politie kan toch niet overal zijn. 

• Mits er een goede oplossing komt om het niet verkochte vuurwerk goed op te 
slaan/ vernietigen 

• Wel op EEN plek in Oss waar vuurwerk wordt afgestoken bv in het centrum door de 
centrumondernemers ....zodat iedereen van huis uit kan zien. 
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• Ze knallen al enkele weken dus hoe wordt zo'n verbod gehandhaafd? Afgelopen 
jaren werd er ook niet gehandhaafd. Weinig vertrouwen dat er geen vuurwerk 
afgestoken wordt. 

• Zet meerdere personen in ter controle. Niet alleen oud/nieuwjaar, maar ook NU 
 

Neutraal • Bij een geheel vuurwerkverkoop zal illegaal verhandelen en afsteken enorm 
toenemen. 
Als er dan onvoldoende wordt gehandhaafd heeft het verbod totaal geen zin. 
Integendeel zelfs en de kans op ongelukken zal alleen maar drastisch toenemen. 
Ergo: de zorg krijgt het nog drukker. 

• Feit is dat er elke jaarwisseling zeer veel ongelukken gebeuren met vuurwerk en 
alcohol in het spel. Het is echter wel wrang dat de regering misbruik maakt van de 
situatie om het vuurwerkverbod dat ze al jaren willen, nu met angst voor het 
coronavirus door persen. Never waste a good crisis zoals die smerige Frans 
Timmermans zou zeggen. En Mark Rutte met zijn kartel maken daar op allerlei 
vlakken dankbaar gebruik van tijdens deze zelf veroorzaakte crisis. 

• Ik geloof niet dat dit te realiseren is..                                                                                                                                                                                                                   
Wel zou men het afsteken op de openbare weg weg moeten verbieden.    In onze 
straat heeft iedereen een tuin. en een oprit. 
Het is toch van de zotte.....dat de  auto werende paaltjes,  door de gemeente 
verwijderd worden, omdat  de hulpdiensten er in geval van nood, gebruik van 
kunnen maken............ en er midden op straat gewoon tot  3.00 uur 's nachts 
midden op straat vuur brandt. De volgende morgen lag het vorig jaar nog om 7.00 
te smeulen. 

• Ook hier geld er moet gedaan worden wat veilig en van belang is 

• Vuurwerk doe ik zelf al jaren niet meer aan. Maar mag het graag zien. Echter voor al 
die bedrijven die nu al hun vuurwerk hebben besteld voor verkoop zou het een 
catastrofe zijn. Dat had men allang over moeten nadenken.  De kids die halen het 
nu toch wel in het buitenland.  Dat helpt hen hoge straf voor. 
 

Negatief • Ben bang dat bij een algeheel vuurwerkverbod het illegale spul verdubbeld en dan 
zijn we verder van huis. Ook verwacht ik dan ongeregeldheden 

• Het vuurwerk is de laatste jaren uit de klauwen gelopen. Ik ben voor 
georganiseerde vuurwerkshows Corona wordt nu echter misbruikt om verkoop van 
vuurwerk door te drukken en dat is ernstig. 

• Ik  vrees dat er dan meer gebruik wordt gemaakt van illegaal vuurwerk door 
jongeren, waardoor de schade wellicht nog groter kan zijn (voor de personen of 
omgeving). Nederland is een land waar altijd vuurwerk is afgestoken, dit hoort bij 
onze cultuur. Dit wegnemen bij de jongeren zal er niet in eens voor zorgen dat het 
ophoudt. Ik verwacht juist dat ze het op andere manieren bemachtigen en daar 
maak ik me zorgen over. 

• Ik denk dat een mooi landelijk vuurwerk dat wordt afgestoken op bv militair terrein 
'de Vliehors' op Vlieland, dat goed is 'af te sluiten' voor bezoekers en dat wordt 
uitgezonden op TV best kan. Dan hoeft niet al het vuurwerk vernietigd te worden, is 
er weinig overlast en gewonden en is er tóch vuurwerk. Oud en nieuw zónder 
vuurwerk heeft voor mij iets héél erg triests. 

• Ik zou het graag nooit meer terug zien. Alleen de handhaving is waardeloos en met 
de open grenzen veel illegale troep. Beter toestaan met minder of geen geknal. 
Blijft het geld onze economie. Die hersenloze maken toch altijd een zooitje. 
Verboden of niet 
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• Wij steken zelf nooit vuurwerk af, maar vinden het wel leuk om naar te kijken in de 
straat/buurt al dan niet door de ramen. Ik vrees voor ongeregeldheden en veel 
illegaal vuurwerk met alle nodige ongelukken en vandalisme van dien. Uit verveling, 
baldadigheid, frustratie. Er is (door corona) ook geen alternatief, geen 
gemeentelijke of vuurwerkshow in verschillende wijken. Ik hoop dat ik ongelijk heb 
en dat de angst ongegrond is. 
 

Zeer 
negatief 

• Corona wordt totaal misbruikt om een vuurwerkverbod er doorheen te drukken. 
Complete onzin en volstrekt onnodig, sterker het werkt averechts (meer illegaal 
vuurwerk). 

• Eerder een alcoholverbod dan een vuurwerkverbod waar de hulpverleners om 
vragen 

• Het is niet tegen te houden. Diegene die al in oktober gaan knallen harder 
aanpakken. 

• Ik ben voor een vuurwerk verbod. Alleen moet corona niet als smoes gebruikt 
worden 

• Ik verwacht door dit verbod juist veel meer druk op zorg en de politie ivm 
handhaving en rellen. Het hele jaar is er geen perspectief geboden door Corona en 
mensen hebben een uitlaatklep nodig dit kan resulteren in zeer gevaarlijke en 
oncontroleerbare situaties zoals brandstichting en plunderingen. Zeker als het 
kabinet geen perspectief biedt voor begin 2021. Veel mensen zijn door de Corona 
maatregelen al erg depressief en hebben in hun ogen dan niets meer te verliezen. 

• Kijkend naar de aantallen slachtoffers van vuurwerk draagt een algeheel 
vuurwerkverbod beperkt bij aan de ontlasting van de zorg. 
Een algeheel vuurwerkverbod zorgt ervoor dat er nog meer illegaal vuurwerk uit 
andere landen wordt gehaald. 
Een algeheel vuurwerkverbod  zorgt voor een nog grotere belasting van politie en 
handhavers om dit verbod na te leven. En heeft daardoor verwacht juist een 
grotere belasting voor hen. Het heeft dus een averechts effect. 

• Vermoeden dat dit verbod averechts werkt. Mensen raken steeds meer 
gefrustreerd door alles wat niet meer mag of juist wel moet. 

• Vuurwerk hoort bij bij O&N. 
Nu ga je het (eenmalig) verbieden waardoor het risico ontstaat dat het illegale 
vuurwerk nog meer wordt gebruikt dan voorheen. 
Mijn gevoel is echter anders en dat de huidige situatie voor Den Haag een perfect 
moment is om alvast in te spelen op een algeheel verkoopverbod op particulier 
vuurwerk. 
 

Weet 
niet 

• Prima besluit, maar de overlast die het NU al wordt veroorzaakt lijkt wel erger? 

• Vuurwerk hoort erbii, voor mijn gevoel. En zeker nu we al driekwart jaar met 
beperkingen zitten, is een nacht vuurwerk wel prettig. Maar kan me voorstellen dat 
bijzondere tijden om bijzondere maatregelen vragen.. 
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Onderstaande vraag wordt alleen getoond aan respondenten die vraag 4 met ‘Negatief’ of ‘Zeer 

negatief’ hebben beantwoord. 

 
Op vraag "4.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een algeheel vuurwerkverbod?" 
antwoordt 56% van de respondenten: "Vuurwerk is een traditie". 

Anders 
• Afschaffen gaat niets veranderen aan het vandalisme en misbruik 

• Anders wordt er meer illegaal vuurwerk aangeschaft. Degenen die echt vuurwerk willen 
afsteken, halen het toch wel ergens 

• Dan halen ze het illegaal met alle gevolgen van dien 

• De reden zoals gegeven (vanwege Corona drukte in zkhzn) is verzonnen en dient als dekmantel 
voor t nu eerdere af te schaffen. 

• Enige wat de jeugd heeft.en de zorg ontlasten.kan ook met ern autoverbod of zo.er zijn vele 
risico s te verzinnen 

• Feestmoment in een voor vele moeilijke periode 

• Het argument is een flauwekul argument, corona wordt gebruikt om een reeds lang 
gekoesterde wens in vervulling te doen gaan. 

• Het hoort erbij en inmiddels is er al héél veel verboden of ingeperkt. Alcoholleeftijd, 
rookverbod, daarna de rookhokken, straks de terrassen. Er mag steeds minder. 

• Het kabinet misbruikt Corona om het vuurwerk te verbieden!!! 

• Het probleem was altijd al illegaal vuurwerk, niet legaal. Als legaal vuurwerkt nu wordt 
afgeschaft gaan er juist nog meer mensen over op illegaal vuurwerk. Het gaat dus averechts 
werken 

• Meer illegaal vuurwerk en dus ook meer gewonden 

• Mensen die zich netjes Aan de regels houden worden gestraft 
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4.1 Waarom staat u negatief tegenover het instellen van een 
algeheel vuurwerkverbod?

(Meerdere antwoorden mogelijk)
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• Omdat Corona ervoor misbruikt wordt. Wees eerlijk en schaf het af omdat het uit de hand 
gelopen was. 

• Reden voor verbod is volslagen onzin 

• Verbied alleen gevaarlijk vuurwerk 

• Vergroting van druk op de zorg door andere vormen van uiting (brandstichting/vernieling) 

• Zie hierboven 

• Zie toelichting vorige vraag. 
 
 

Toelichting 
• Dat knallen enzo hoeft niet, maar alleen siervuurwerk tussen 12.00 en 2.00 uur dat zou moeten 

kunnen 

• De overlast die er nu is, begint al eind oktober en komt dus door illegaal vuurwerk. Daar wordt 
weinig tot niets tegen gedaan. In plaats daarvan worden nu de mensen gestraft die zich altijd 
keurig aan de regels houden en niemand overlast bezorgen. 

• Handhaven met de huidige regels kan alleen als er voldoende handhavers zijn(kwalitatief en 
kwantitatief). Eerst dit op nivo brengen, anders heeft een algeheel verbod weinig zin, want daar 
is nog meer handhaving voor nodig. 

• Het is begrijpelijk dat de zorg dit jaar zo veel mogelijk ontlast moet worden, maar , maar neemt 
niet weg dat veel mensen wél verantwoord met vuurwerk om kunnen gaan. 
Dit jaar z 

• Zie mijn toelichting hierboven 
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Onderstaande vraag wordt alleen getoond aan respondenten die vraag 4 met ‘Positief’ of ‘Zeer 

positief’ hebben beantwoord. 

 
Aan de hand van vraag "4.2 Waarom staat u positief tegenover het instellen van een algeheel 
vuurwerkverbod?" komt de volgende top 3 naar voren: 
1. Mensen en dieren hebben minder overlast (83%) 
2. Het ontlast de zorg in tijden van corona (72%) 
3. Beter voor het milieu (62%) 

Anders 
• 2 maanden van tevoren al overlast hier 

• Alles wat hier boven wordt genoemd 

• De vernielingen 

• Ik gun ieder zijn pleziertje, maar doe daar zelf niet aan mee. 

• Ik verwacht dat een onbekend aantal " dwarsliggers " gewoon doorgaat met vuurwerk en veel 
ellende voor ons allen. 

• Minder aanleiding tot groepsvorming of baldadigheid 

• Minder gewonde dieren (vind ik iets anders als overlast) 

• Minder reisbewegingen 

• Minder schade aan bushokjes, brievenbussen, prullenbakken, etcetera 

• Minder vernielingen 

• Minder vernielingen, minder conflicten, minder effect op oorlogstrauma's van mensen 

• Mn de zorg wordt ontlast. Vuurwerk? Dat is nu echt gewn optie 

• Ontlasting voor de zorg in het algemeen, nog los van Corona. 

• Ook nu al last van overmatig vuurwerk 

• Problemen astma 

• Stimuleert saamhorigheid: rekening houden met elkaar. Voorkomt dat jonge mensen voor de 
rest van hun leven verminkt zijn.. 

• Veel beter te handhaven dan een gedeeltelijk verbod 

• Zou het fijn vinden een totaal verbod maar bv op een plek een vuurwerkshow 
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Toelichting 
• Elke keer blijkt weer dat er krap 5% van onze bevolking met vuurwerk gaat spelen. Maar 95% 

van de mensen hebben er last van. + veel dieren + allerlei ongelukken bij mensen + enorme 
milieu-vervuiling in de lucht en op de grond. Het is belachelijk dat individueel vuurwerk afsteken 
al niet lang geleden verboden is. 

• Er wordt hier het hele jaar flink geknald het zou allang verboden moeten zijn 

• Het is onbestaanbaar dat deze vermeende traditie met zoveel nadelen nog kan blijven bestaan. 
Gemeente ben daadkrachtig! Regel een algeheel verbod vanaf nu, en zorg voor een centraal 
geregisseerd vuurwerkfeest. 

• Hopelijk ontlast het de zorg. Het is niet te hopen dat men zelf gaat knutselen of dat er veel 
illegaal vuurwerk gekocht wordt. En ik ben benieuwd of het vuurwerk verbod gehandhaafd kan 
worden. 

• Hopelijk wordt er goed op toe gezien, wij hebben nu al regelmatig last van knallen, bij ons in de 
buurt. 

• Ik kan er met mijn verstand niet bij dat je ineens honderden (beschonken) mensen, vaak ook in 
het bijzijn van kinderen, tegelijkertijd met explosieven laat spelen onder het mom 'cultuur'. Het 
mag vrijwel nergens anders ter wereld, met reden. 

• Ik vind het echt afschuwelijk dat vuurwerk. Ik zou graag met oud en nieuw mijn buren prettig 
nieuwjaar willen wensen op straat, maar in plaats daarvan blijf ik binnen met een koptelefoon 
op. 

• Ik vind vuurwerk mooi en steek het graag af. Maar het is in deze tijd niet verantwoord. Door 
een verbod zijn er minder reisbewegingen naar winkels, is er minder drukte in winkels en staan 
mensen niet op een kluitje naar het vuurwerk te kijken. 

• Mogelijk kan er na Corona in elke kern van Oss een lichtshow komen met technische 
hulpmiddelen zoals led e.d. ("Klein Glow" zie Eindhoven). Voor veel Ossenaren te zien en 
minder milieubelastend / niet gevaarlijk  enz. 

• Verbod voor altijd invoeren, niet alleen komende jaarwisseling. 

• Waar ik me heel veel zorgen over maak is het illegaal vuurwerk dat al maanden wordt 
afgestoken. En waar niemand ( gemeente, politie, politiek) iets aan doet  ondanks gevraagde 
meldingen 
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Op vraag "5 Bent u van plan, ondanks een algeheel vuurwerkverbod, om vuurwerk af te gaan steken 
tijdens de komende jaarwisseling?" antwoordt 77% van de respondenten: "Nee, ik ga geen vuurwerk 
afsteken. Ik steek (bijna) nooit vuurwerk af en komende jaarwisseling ook niet.". 

Anders 
• Ik steek die troep nooit af 

• Kindervuurwerk 

• Klein beetje 

• Misschien iets van een rotje oid wat nog wel is toegestaan 

• Nee, ik steek het niet af, ik wil geen strafblad 

• Wij steken alleen kindervuurwerk af 
 

Toelichting 
Nee, ik ga geen 
vuurwerk afsteken. 
Ik steek (bijna) 
nooit vuurwerk af 
en komende 
jaarwisseling ook 
niet. 

• Als je nu toch vuurwerk afsteekt is dat een signaal dat je lak hebt aan de 
enorme werkdruk in de zorg. Zwaar handhaven is mijn advies. 

• Ik kijk altijd hoe anderen hun geld verschieten maar ik vind wel dat dit er 
bij hoort 

• Ik vier al jaren geen jaarwisselingen. 

• Waarschijnlijk gaan we wel carbitschieten organiseren. Op een veilige 
manier uiteraard 

• Wij steken nooit vuurwerk af. 

• Zelf steek niet of nauwelijks vuurwerk af maar ken wel her plezier wat het 
anderen geeft. 
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Ja, ik ga wel vuurwerk afsteken. Ik maak komende
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5 Bent u van plan, ondanks een algeheel vuurwerkverbod, 
om vuurwerk af te gaan steken tijdens de komende 

jaarwisseling?
(n=372)
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Ja, ik ga wel 
vuurwerk afsteken. 
Ik maak komende 
jaarwisseling mijn 
oude voorraad op 
en schaf nieuw 
(illegaal) vuurwerk 

• Als ze in Nederland niet verkopen dan België of Duitsland 
 
 
 
 
 
 
 

Anders, namelijk: • Sterretjes knalerwten en tolletjes 
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Op vraag "6 Ervaart u, momenteel, overlast van vuurwerk?" antwoordt 42% van de respondenten: 
"Soms". 

Toelichting 
Ja • Afgelopen weken is er al weer een aantal keren vuurwerk afgestoken. Ook vanmiddag 

bij mijn pauzewandeling. 

• Bijna elke avond meerdere malen harde vuurwerk knallen 

• Dagelijks tegenwoordig 

• De hele jaar door rond middernacht. 

• Dit is ook de reden dat ik voor een vuurwerk verbod ben. Omdat er nu al (snachts) 
vuurwerk wordt afgestoken, dat gaat natuurlijk om illegaal vuurwerk en is anders dan 
mensen die er maar een paar met oud en nieuw afsteken. Maar ik heb er ieder jaar 
last van met oud en nieuw ivm astma, ga liever niet naar buiten omdat ik toch bang 
ben dat het naar je wordt gegooid, dan denk ik, dan maar een keer helemaal niet. Het 
liefste zou ik een mooie centrale vuurwerk show zien. 

• Fijnstof, geluidsoverlast, zwerfafval, vernieling, asociaal gedrag en vernieling door 
rondtrekkende jongeren. 

• In Oss beginnen ze in de zomer al te knallen. 

• In Oss wordt nu al  illegaal vuurwerk afgestoken. Daarnaast geeft F1 vuurwerk ook 
overlast en een volkomen verkeerd signaal. Ook dat geeft hinder en rommel op straat. 
vooral de knetterballen van hard plastic. Restanten daarvan van voorgaande jaren 
vindt ik wekelijks terug in mijn tuin. 

• Ja, zoals elk jaar ook nu weer vanaf half oktober en waarschijnlijk tot ver in februari. 
Hond durft dan bij donker de deur niet meer uit en klagen helpt niet, want 
vuurwerkmeldpunt wordt door de Osse politiek niet serieus genomen. het is dus niet 
alleen een vuurwerkprobleem, maar ook een probleem van het negeren van je 
inwoners als deze overlast ervaren van vuurwerk dat al die maanden op een dag na 
verboden is. Sterker nog, Oss geeft tuincentra een vergunning om buiten de 
afgesproken dag vuurwerk a te steken in een show, alleen om de verkoop te 
stimuleren,. Volkomen losgeslagen dit. 
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• Nu is het elk weekend 's avonds na 11.00 uur al flinke knallen van zwaar vuurwerk , 
niet normaal 

• Overal om me heen zijn sinds begin november al enorme knallen te horen. Tot zeer 
harde knallen waar de huisdieren van schrikken. Ook al heel wat vuurpijlen de lucht in 
zien gaan. Wat de politie ook beweert over het strenge handhaven: Nu al kunnen ze 
het niet aan. 

• Vanaf begin november al regelmatig héle harde knallen. 

• Wij horen elke dag en elke nacht zware knallen. Ieder jaar al vanaf oktober en ieder 
jaar vanaf dezelfde plekken. 
 

Soms • Af en toe hoor je al flinke knallen van Illegaal vuurwerk. 

• De laatste weken regelmatig zeer zware dreunende knallen net buiten onze wijk 

• Er word weinig gehandhaafd maar da geld voor meerdere dingen 

• Geef 

• Grens controles, is overal goed voor, niet alleen voor vuurwerk 

• Ik hoor regelmatig geknal bij de Geffense Plas en het Woud. Echt last heb ik hier 
meestal niet van, maar wij beleren jongen paarden en als je eind oktober/ begin 
november met zo'n paard voor het eerst een buitenritje maakt, dan is het wel 
vervelend als er vuurwerk wordt afgestoken. 

• Ik hoor regelmatig harde knallen van zwaar vuurwerk en 1 van mijn honden is er bang 
van 

• In de avond wordt er nog weleens illegaal vuurwerk gebruikt. 

• In Geffen wordt er regelmatig zwaar vuurwerk afgestoken. Dan zie je helaas niemand. 

• In mijn omgeving hoor en zie ik al regelmatig vuurwerk. Het verbod wordt niet 
gehandhaafd, dus mensen doen het toch. 

• Je hoort dat er wat verder weg af en toe nu al vuurwerk wordt afgestoken 

• Je hoort nu het illegale vuurwerk (de knal is niet grappig) en van mijn zoon heb ik 
vernomen waar jongeren zich nu mee bezig houden (vuurwerkbommen maken met 
benzine: levensgevaarlijk). 

• Lopen hier regelmatig jongeren in de wijk met knalvuurwerk. En in de nacht hoor ik 
vaak harde knallen verder weg in oss 

• Soms een harde knal, ineens. En daar blijft het bij, of je hoort een klein gejuich opgaan. 
Ik ga uit van kattenkwaad. 

• Toevallig  nu   00.25 uur,  net even wel maar het is al weer opgehouden 
 

Nee • Het is bijzonder rustig dit jaar, heel fijn. 

• Ik ervaar geen overlast. Maar soms zijn er ‘s avonds keiharde knallen te horen. 

• Je hoort nog niks knallen,  maar ervaar het in december als irritant en heb medelijden 
met de huisdieren. 

• Mensen houden zich goed aan de regels. Zelfs tot ergernis toe... In de jaren 60 en 70 
tijdens de hippiecultuur had de regering miljoenen mensen boos op straat gehad, 
maar de huidige generaties zijn blijkbaar te laf of hebben het nog te goed. 

• Overlast is een veel te groot woord. Ik hoor zeker ook af en toe een knal, maar om nou 
te zeggen dat het aan een stuk door gaat o.i.d. dat is volstrekt onwaar. Daarnaast is de 
'overlast' die nu wordt ervaren het gevolg van illegaal vuurwerk, wat al verboden is 
(net als dat er nu überhaupt niet afgestoken mag worden). Een vuurwerkverbod voor 
legaal vuurwerk heeft hier HELEMAAL NIETS mee te maken. 
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6.1 Op welke locatie ervaart u overlast van vuurwerk? (n=95) 
 

Op vraag "6.1 Op welke locatie ervaart u overlast van vuurwerk?" antwoordt 93% van de 
respondenten met een locatie. 

Locatie (93%): 
• "oorlogsgebied" Ussen 

• 5345NJ 

• 5345zk 

• 5348 

• 5351MA 

• Achterschaijkstraat Oss 

• Anna Bijnsstraat 

• Baljuwstraat 

• Berghem (3x) 

• Berghem piekenhoeven 

• Bij Harnas in park 

• Burg. de Bourbonhof (vogelwijk die daar aan grenst) 

• Centrum (2x) 

• Centrum, Krinkelhoek 

• Danenhoef. Dagelijks. 

• De Bleek Ravenstein 

• Fietstunnel Ussenstraat/ Kennedybaan 

• Grutto speeltuin 

• Heischeutstraat Oss 

• In de buurt (2x) 

• In de buurt van mijn huis in Berghem 

• In heel Oss knalt het al 

• In onze buurt 

• Johannes Poststraat, 5348 TL   kanonslagen op zaterdagnacht na 00.30 uur waarvoor melding bij 
politie Oss gedaan! 

• Jupiterweg 

• Krinkelhoek (2x) 

• Krinkelhoek/centrum 

• Lith 

• Maren-Kessel 

• Megen 

• Mettegeupel (2x) 

• Mikkeldonk en omgeving 

• Oijen 

• Omgeving Maaslandcollege 

• Omgeving Sibeliuspark 

• Oosthaag, Oss 

• Oss (4x) 

• Oss - Ruwaard 

• Oss centrum 

• Oss zuid (2x) 

• Oss Zuid 

• Overal 
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• Park De Strepen 

• Park De Strepen en omgeving 

• Park ussen 

• Park Ussen 

• Park Zwanenberg 

• Parkeerplaatsen bij sportpark Rusheuvel en op het plein voor de bowling a.d. Rusheuvelstraat. 

• Piekenhoef 

• Piekenhoef Berghem 

• Potgieterstraat, Tollenstraat 

• Professor Mekelstraat 

• Rand centrum Oss 

• Rooseveltstraat 

• Ruwaard 

• Ruwaard Oss 

• Schadewijk (3x) 

• Thuis (2x) 

• Thuis buurt 

• Thuis in Oss 

• Thuis. In de nacht wordt er nu al soms geknald. 

• Tussen Heesch en Oss 

• Ussen (5x) 

• Ussen en krinkelhoek te Oss 

• Ussen omgeving Vilderdijk en in wijkpark De Strepen 

• Ussen, park 

• Vierhoek 

• Vlashoek (2x) 

• Weegkamp ravenstein, komt uit de polder bij Berghem en bij de sporthal in Ravenstein 
 

Weet niet (7%) 

Toelichting 
Locatie: • 's avonds scholen jongeren samen op deze parkeerplaatsen. Er wordt regelmatig 

geschreeuwd, vuurwerkbommen afgestoken. Ook word er drugs gebruikt en 
verhandeld. Auto's met verboden zeer luidruchtige uitlaten scheuren af en aan over 
de Rusheuvelstraat-Koornstraat, trekken flink door op de 'racebaan' Rusheuvelstraat-
Koornstraat met luide knallen van aangepaste verboden uitlaten. 

• De knallen zijn harder dan voorheen. Ook wordt er eerder vuurwerk afgestoken. Ze 
zijn al weken bezig. 

• Er wordt hier al  enige weken met regelmaat vuurwerk afgestoken 

• Het zijn gewoon bommen 

• In de omgeving van de Burg. de Bourbonhof horen wij regelmatig geknal (toevallig 
gisteravond nog). 

• In Oss Zuid (witte hoef) zijn met grote regelmaat zware knallen te horen, met name 
zaterdag avond en nacht. 

• Ook dit is niet nieuw en elk jaar hetzelfde liedje 

• Regelmatig idioot harde knallen, ook om bv 1 uur ' s nachts, waardoor dieren 
doodsbang worden. Lantaarnpaal, brievenbus en prullenbakken al opgeblazen hier! 

• Woon bij park waarin vuurwerk wordt afgestoken 
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Door een algeheel vuurwerkverbod, is het verboden om vuurwerk af te steken. Een aantal 
vuurwerkverkopers hebben hun vuurwerkvoorraad al in hun huis voor komende 
jaarwisseling. Vuurwerk ligt veelal opgeslagen op vuurwerkopslagplaatsen en deze moeten 
voldoen aan strenge criteria. Locaties waar vuurwerk ligt opgeslagen vormen een risico door 
het mogelijk gevaar als er opgeslagen vuurwerk tegelijk ontbrandt en ontploft. 

 
Aan de hand van vraag "7 Wat kunnen we volgens u doen met deze vuurwerkvoorraden?" komt de 
volgende top 3 naar voren: 
1. Vernietigen (37%) 
2. Afsteken op een ander geschikt moment (indien de situatie dit toelaat) (23%) 
2. Verkopen aan andere relevante partijen (aan het buitenland bijvoorbeeld) (23%) 

Anders 
• Afsteken op een ander moment zie ik nog niet zo snel gebeuren, maar mensen die het hebben 

zullen het ook niet snel inleveren. Het zou mooi zijn als het veilig bewaard kan worden in een 
depot (op naam van de klant). 

• Afsteken op een legale locatie 

• Alsnog verkopen en verbod intrekken 

• Bewaren met aanvullende eisen voor opslag en evt daar een overheidsvergoeding voor dit te 
bekostigen 

• Bij gelegenheden afsteken (bijv. door gemeente georganiseerd vuurwerkshow) 

• Centraal afsteken 

• Centraal een plek maken voor vuurwerk 

• De gemeente op verschillende plaatsen in Oss laten afsteken 

• Deze oud en nieuw lekker gebruiken zoals ieder jaar 

• Door gemeente georganiseerd laten afsteken op 1 of evt meerdere centrale zonder publiek 

• Door professionals mooie vuurwerkshows ermee laten geven bij speciale gelegenheden. Ik ga er 
gemakshalve vanuit, dat het daarvoor bruikbaar is. 

• Één groot plaatselikjk vuurwerk door professionals afgestoken 

• Een groot vuurwerk spektakel door overheid laten plaatsvinden die online gevolgd kan worden 
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• Een professionele vuurwerkshow organiseren 

• Een speciale plek zonder publiek 

• Een vuurwerkshow geven, op centrale plaatsen. 

• Einde kermis viering 

• Er is al jaren sprake van een vuurwerk verbod en ik snap niet dat men het nog in wil kopen vindt 
het bedrijfsrisico en niet op kosten van de overheid 

• Gebruiken voor Centrale vuurwerkshow(s) per gemeente 

• Gebruiken voor professionele shows 

• Gebruiken voor vuurwerkshow 

• Gebruiken/opkopen voor een professionele show 

• Geen idee 

• Gemeente verkopen zodat dit tijdens jaarwisseling door deskundigen worden afgestoken 

• Gemeentelijke vuurwerkshow 

• Georganiseerd afsteken 

• Gewoon in de verkoop en afsteken  dit is al een jaar van bezinning geen vacantie geen carnaval 
geen restaurants etc 

• Gewoon verkopen voor huidige jaarwisseling 

• In beslag nemen   en zorgen voor onschadelijk maken entaarbij het in beslag genomen is 
uitnodigen. om daar te komen kijken als het vernietigd wordt.  onschadelijk gemaakt wordt.. 

• Kleine partijen bewaren voor centrale professionele vuurwerkshows 

• Laat gemeente het opkopen en vuurwerkshow geven 

• Laten afsteken door mensen die weten wat ze doen en er een mooie show van kunnen maken 

• Met oudjaar onder toezicht vuurwerk afsteken 

• Nieuwe feestdag einde pandemie invoeren en dan al het vuurwerk op 1 locatie afsteken, live 
uitzenden, prachtig 

• Om laten bouwen tot vuurwerkshows 

• Onzin, als dat zo is dan voldoen ze niet aan de criteria. 

• Op een hoop doen en in een keer aansteken. 

• Op een nader te bepalen locaties vuurwerkshows geven die mensen online kunnen bekijken 

• Opkopen en door ervaren mensen een show laten gevev 

• Opkopen en op centraal georganiseerd af te steken als evenement 

• Opkopen voor georganiseerde vuurwerkshows 

• Organiseer een bijeenkomst op o&n met afstand 

• Overheid dient dit deels te compenseren 

• Overheid meot het afsteken 

• Overheid moet dit organiseren, NIET financieel compenseren 

• Per gemeente op een locatie af steken door gemeente zelf 

• Recyclen 

• Veilig afsteken als gemeente uurwerk om middernacht 

• Veilig opslaan/op veilige locatie opslaan en bewaren tot volgend jaar 

• Volgend jaar uitdelen aan mensen die dit (financieel) zouden kunnen gebruiken. m.a.w. mensen 
die geen geld hebben voor vuurwerk. 

• Volgens mij hebben jullie geen vuurwerk.  En dat is geen beslissing die jullie kunnen maken 

• Vuurwerk verbod afschaffen en gewoon normaal doen 

• Vuurwerkshows houden als het kan. 

• Vuurwerkverbod opheffen 

• Zie mijn idee voor landelijk vuurwerk 

• Zware metalen terugwinnen en inzetten voor iets maatschappelijk relevants 
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Toelichting 
• Als vuurwerkverkopers hun voorraad nu al in huis hebben, zou dat volgens richtlijnen moeten 

zijn die veiligheid garanderen. Of dat nu in december of in juli is. 

• Als ze het verbieden dan moeten ze het maar afkopen van de bedrijven die het al hadden 
ingekocht. 

• De plaatselijke gemeentes zouden het alleenrecht moeten hebben bij de jaarwisseling vuurwerk 
af te steken op een speciale plek. Misschien kunnen deze oude voorraden hiervoor gebruikt 
worden. Maar dit is eenmalig als de overheid besluit dat anders dan de plaatselijke gemeentes 
er geen vuurwerk meer mag worden aangestoken, gekocht en verkocht in de toekomst. 

• De vuurwerkbranche heeft een risico genomen om het vuurwerk uberhaupt in te kopen. Ze 
hadden al aan kunnen voelen dat de overheid nooit, maar dan ook nooit de verkregen macht 
met de noodverordeningen en de spoedwet zou gaan afstaan. Ze zijn als een stel hyena's die 
vechten om een bot en als je daar tussen komt dan raak je op zijn minst een paar vingers kwijt. 
De vuurwerkbranche heeft dus een risico genomen en door een inschattingsfout gaat ze dat 
helaas miljoenen euro's kosten. 

• Er wordt er met dat vuurwerk een mooie show of shows gegeven door het hele land. 

• Het ziet er naar uit dat er her en der illegale opslag plaats zal vinden in daarvoor niet bedoelde 
opslagplaatsen zonder milieuvergunning. Dus moet het er weg blijven en naar een 
vernietigingsplaats worden gebracht 

• Het zou wel mooi zijn als er door de gemeente een georganiseerde vuurwerk show is met de 
jaarwisseling - zodat we in deze lastige tijd met kleine groepjes kunnen genieten van een mooi 
vuurwerk. 

• Ik mag hopen dat opslag niet tot gevaarlijke situaties leiden. Als het gevaarlijk is zou het ook 
niet tot december moeten blijven liggen. Waarom zou opslag begin december wel veilig zijn en 
in januari niet 

• Indien juist opgeslagen vormt hetvuurwerk geen gevaar. 

• Is het echt zo gevaarlijk als jullie doen voorkomen? Ik ga ervan uit dat men lessen heeft geleerd 
m.b.t. Enschede. Dus geen dusdanige voorraden dat het levensgevaarlijk kan worden. 

• Koningsdag? 

• Mijn idee is om te stoppen met vuurwerk (ivm vervuiling en andere overlast), maar centraal in 
de stad een evenement te organiseren met een indrukwekkende lichtshow met bijv. drones en 
geluidseffecten waar dieren niet van schrikken. Vuurwerk is verouderde technologie, we 
moeten er vanaf. Tegelijkertijd is het voor de saamhorigheid goed om iets centraals te 
organiseren (i.p.v. onderlinge irritatie en tegenstellingen doordat een deel van de bevolking zich 
asociaal gedrag permitteert.) 

• Zie boven 

• Zonde van het geld en het is vervelend en soms gevaarlijk voor mens en dier 
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Een leeswijzer voor onderstaande vraag is opgenomen in hoofdstuk 2.2. 
 

8 Wat heeft volgens u de meeste prioriteit waarop de politie, gemeente en/of 
andere toezichthouders moeten handhaven? 

(Benoem een top 3 waarbij nummer 1 de prioriteit is die uw meeste voorkeur heeft. Wanneer u op 'Geen 

voorkeur' of 'Weet niet' klikt dan wordt uw rangschikking gewist.) 

 
Bij vraag "8 Wat heeft volgens u de meeste prioriteit waarop de politie, gemeente en/of andere 
toezichthouders moeten handhaven?" wordt "Agressie tegen politie en/ of hulpverleners" het vaakst 
op de eerste plaats gezet (66%). 
Dit is ook gemiddeld het hoogst scorende item (1,6). 

Andere prioriteit 
• Aanpakken criminaliteit in het algemeen. 

• Afval dumpers en mensen die strond van hond niet mee opruimen 

• Agressie in het algemeen 

• Alcohol controle in het verkeer 

• Appen in de auto,, geen richting aangeven,, enz. 

• Bij openstellen horeca, toezicht houden en controleren coronaregels. Op de heuvel wordt al de 
gehele coronaperiode (wanneer zij open mochten) de regels door de horeca bedrijven aan hun 
laars gelapt. 

• Boeven vangen, wat anders... 

• Criminaliteit 

• De dagelijkse werkzaamheden waarvoor zij bedoelt zijn 

• De gewone politie praktijken 

• De middenpaaltjes werden er ieder jaar ook door de gemeente verzonken, omdat  dit de 
fietsdoorgang naar Berghem is.ar Berghem werd werd gebruikt.m is 

• Diefstal inbraak verkrachters opsporen boeven vangen 

• Drugshandel en ondermijning 

• Echte criminaliteit 

• Fieten en scooters in de stad rijden je bijna plat 

• Handhaven van verboden en ordehandhaving 

• Iedereen die een crimineel feit pleegt. Aanpakken helpt! 
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• Import en verkoop van illegaal vuurwerk 

• Inbraakpreventie 

• Inbraken 

• Laat de boa's niet als politie fungeren.  Deze doen al net alsof ze een politieagent zijn 

• Misdaad en diefstal 

• Noodsituaties 

• Onveilige verkeerssituaties door verkeershufters, m.n. in woonwijken, scooters en fietsers in 
het centrum en overlast veroorzaakt door hondenbezitters 

• Opsporing 

• Rijgedrag 

• Vandalisme en intimiderend gedrag 

• Veiligheid van burgers (oplossen van inbraken, diefstallen etc) 

• Veiligheid van iedereen 

• Verbod op het hebben van vuurwerk 

• Verboden vuurwerk onderscheppen en heel zwaar straffen 

• Verkeer 
 
 

Toelichting 
• Agressie in het algemeen 

• Agressie tegen hulpverleners staat op 1 bij mij. Maar de politie staat daar ook bij vermeldt. 
Vandaar 

• Doordat er wel vuurwerk gekocht mag worden in het buitenland wordt het voor onze 
hulpverleners en politie dit jaar erg moeilijk, nog veel erger ben ik bang als andere jaren. De 
coronaregels moeten gehandhaafd worden, maar daar hebben de politie en handhavers 
geen tijd voor ben ik bang, ivm de vuurwerkoverlast die juist omdat het verboden is, erger 
zal zijn als normaal. Laat ik duidelijk zijn , ik hoop van niet. 

• Een boete van 100 euro gaat maar voor een deel van de mensen werken. Ik vind dat als 
mensen het bont maken, ze de nieuwjaarsnacht maar in een cel moeten doorbrengen. En 
voor geweld tegen hulpverleners: zero tolerance. 

• Gewoon de standaard zaken van de jaren daarvoor. We moeten niet doen alsof we opeens 
de mankracht binnen de politie, gemeente en/of andere toezichthouders hebben om ook 
maar enig verbod op afsteken te kunnen handhaven. Deze diensten zijn tijdens kabinet 
Rutte de afgelopen decennia flink uitgekleed en hebben simpelweg niet de mankracht om 
alles te handhaven. Steek dus die gelimiteerde mankracht in het nuttige en schadelijke voor 
de maatschappij en niet in het onnuttige verbod op afsteken en verkopen van vuurwerk. 

• Ik vind dat punt 3 eigenlijk het meest belangrijk, maar als de overheid alle bevoegdheden 
van de politie heeft ingeperkt en als een politie aan alle kanten wordt beoordeeld of ze 
kunnen zien dat hij niet iets teveel  bijv macht  heeft gebruikt zodat we de politie kunnen 
straffen en niet de " dader" die hij heeft moeten  arresteren en die verzet pleegt. In ons 
systeem is in eerste is eerste de politie dader en dan pas de werkelijke dader 

• Indien deze vraag specifiek voor de jaarwisseling geldt.  
De instanties dienen gewoon hun taken moeten kunnen uitvoeren. Hierbij is agressie tegen 
politie/hulpverlening absoluut "not done!" Hier mag wat mij betreft véél zwaarder op 
gestraft worden. 

• Op zoek naar een goed alternatief. 
En houd het leger paraat om de politie en hulpverleners te ondersteunen. 

• Politie, gemeente en toezichthouders moeten zich richten op haar belangrijkste kerntaken. 
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4. TipOss 

Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving.  

Onderzoeksbureau Toponderzoek wil de betrokkenheid van de inwoners van Oss en omstreken 

vergroten. Via het panel TipOss kunnen alle inwoners van Oss en omstreken hun mening kenbaar 

maken over onderwerpen die leven in hun samenleving. Ze geven raad, tips, om een 

gemeenschappelijk vraagstuk aan te pakken. 

Aan de hand van deze marktinformatie (marktonderzoek) kunnen onder andere ondernemers, 

belangenverenigingen, politici en ambtenaren onderbouwd keuzes maken. Kijk hier voor de 

mogelijkheden. 

Op www.tiposs.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipOss is een gemeenschapspanel, opgezet vanuit de 
gemeenschap. Heeft u marktonderzoekvragen of 
andere vragen over burgerraadplegingen, dan kunt u 
deze altijd stellen aan enquete@toponderzoek.com. 
Het is ook mogelijk om zelf onderwerpen aan te dragen 
voor de lokale peilingen.  

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

TipOss maakt het gemakkelijk om zonder veel moeite je zegje te doen! En om snel marktinformatie 
op te halen over Oss en omgeving. 

Zie eerdere onderzoeksresultaten, waaronder ‘Arbeidsmigranten’, ‘Kermis’ en ‘Snelheidscontrol

https://www.tiposs.nl/marktonderzoek
https://www.tiposs.nl/marktonderzoek
http://tiposs.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tiposs-nl
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
http://www.tiposs.nl/onderzoeksresultaten
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5. Toponderzoek 
 

Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
 
 

Toponderzoek 
Expeditiestraat 12  
5961 PX Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860100 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA. 

 

https://toponderzoek.nl/topletter/
http://www.toponderzoek.com/
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